
Podnet  č. 10/2017   
 
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Kolesár: 
Na minulom zasadnutí sme tu dostali také isté vyjadrenie pána vedúceho finančného 
oddelenia, ktorý vo svojom vystúpení tvrdil, že po tom, ako sme vyčerpali už v januári    50 %  
z príspevku na aktivačné stredisko a neakceptovali sme vôľu mesta zvýšiť rozpočtový 
výdavok na aktivačné stredisko, tak sme mali ešte takú drzosť, ako poslanci, že jednoducho sa 
toto zdôvodní ako dôvod na schválenie záverečného účtu s výhradou. Ja som vás pán primátor 
žiadal, aby ste sa vyjadrili k tomu, či môže vedúci oddelenia označiť konanie poslancov a ich 
hlasovanie v mestskom zastupiteľstve za drzosť. Vy ste mi tu dali obsiahlu prednášku a vec 
ostala nezodpovedaná, takže už sa neobraciam na vás pán primátor, obraciam sa na pána Ing. 
Duča, ako vedúceho finančného oddelenia. Pán inžinier, žiadam vás, aby ste sa ospravedlnili 
poslancom za to, že ste ich konanie na zasadnutí mestského zastupiteľstva označili za drzosť.  
 

Ing. Duč: 
Ku inej problematike, samozrejme, je na mieste sa ospravedlniť možno za ten výraz nie 
najvhodnejší výraz, ale narážal som však na to, že podobnej situácii budeme čeliť aj v roku 
2017, resp. aj v roku 2016 pri záverečnom účte, kde vopred už viem povedať, že tam bolo 
prekročené na tej akcii, mestské aktivačné stredisko. Čiže, ja som len zdôrazňoval to, že 
mesto v 2015 roku hospodárilo s nižším rozpočtom na aktivačné stredisko, ako tomu bolo po 
minulé roky a naviac už vlastne v januári bolo vyčerpaných približne 35 % z celkového 
rozpočtu na aktivačné stredisko, čo vlastne do konca obdobia rozpočtového, zostalo príliš 
málo prostriedkov na to, aby dokázali byť čo i len mzdové náklady, nehovoriac o odvodoch, 
teda o super hrubej mzde, resp. nehovoriac o nejakých službách atď. Čiže z toho možno 
vychádzal ten môj expresionizmus k danej veci, ale hovorím ešte raz, treba pri tom 
schvaľovaní alebo neschvaľovaní toho navýšenia vychádzať aj z ustanovenia paragrafu 4, 
zákon o obecnom zriadení, kde sa vraví aj o účelnosti, ktorá v podstate môže ísť aj nad rámec 
efektívnosti, hospodárnosti, atď. A práve aktivačné stredisko, je tým strediskom  
 

Ing. Kolesár: 
Pán vedúci, ďakujem za ospravedlnenie. Môj podnet smeroval prepáčte, ale k tomu, že ste 
označili poslancov za drzých. Ak ste povedali, že možno počítať, že sa to zopakuje, dúfam, že 
nie to, že opäť nás označíte za drzých. Pri rozpočte si môžeme hovoriť o rozpočtových 
záležitostiach tak, aby nezanikol môj podnet, je to chvályhodné a myslím si, že  naozaj je 
potrebné vážiť slova a potom môžu veci aj fungovať a môžeme diskutovať na odbornej báze, 
ale nebudeme sa označovať expresívnymi výrazmi. Ospravedlnenie prijímame.  
 

 
 
 
 
Určené: 
Oddelenie finančné 


